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Pályázat 
Ösztöndíjakért felelős referens tisztség betöltésére 

 
 

Bemutatkozás 
 
Mészáros Dorottya vagyok, elsőéves Z-szakos hallgató. 2000. szeptember 3-án születtem 
Budapesten, azóta is az agglomerációban élek. Általános iskolába Budaörsre, majd 
gimnáziumba Törökbálintra jártam. Egyetemi tanulmányaim 2020-ban kezdtem, biológia-
természetismeret-környezettan tanárszakon, ám úgy hozta a sors tavaly tavasszal, hogy a váltás 
mellett döntöttem. Ennek egyszerű oka az, hogy jobb lehetőségnek élem meg a jelenlegi 
szakomat. Mindig is a tanári pálya érdekelt, jelenleg, az egyetem mellett a Logiscool budaörsi 
iskolájában tanítok programozást általános iskolás korú gyermekeknek. 
 
 
Motivációm 
 
Érdeklődésem a diákügyek iránt már általános iskolás koromra visszanyúlik, amikor beléptem 
az ottani diákönkormányzatba. Ez a fajta lelkesedésem egészen az egyetemig vitt, amikor is 
tavaly bíráló, majd tisztségviselő lettem. Úgy gondolom, hogy az ösztöndíjas ügyekkel 
foglalkozni nem kis felelősség. A motivációm az, hogy egy olyan rendszert vihessek tovább, 
ami stabil lábakon áll, egy stabil bírálói csapattal a hátam mögött. Szerencsére az alapokat 
megkaptam elődjeimtől, szeretnék én is hozzájuk hasonlóan eljárni. A bírálás során nagyon 
motiváló a közösség, amit kiépítettünk, remélem hamarosan új tagokkal is bővül a csapatunk.  
 

 
Tapasztalataim  
 
Tapasztalataim egy évvel ezelőttre nyúlnak vissza, amikor előszőr bíráltam rendszeres szociális 
ösztöndíjakat. Azóta túl vagyok még egy bírálási időszakon. 2022. májusában megválasztottak 
Ösztöndíjakért felelős bizottsági tagnak, amely tisztséget mostanáig töltöttem be. Úgy 
gondolom, nagyon sok tapasztalatot szereztem, illetve igyekeztem még a feladataimon túl is 
tanulni elődömtől, Papp Gergelytől, hogy magabiztosan vághassak neki ennek az évnek és eme 
tisztségnek.  
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Terveim, ötleteim 
 
Ez a tisztség az állandóságra és a nem látványos elemekre épül. Szeretném a feladataim 
precízen és átgondoltan végezni. Úgy gondolom, a kommunikáció elengedhetetlen, ebben is 
szeretnék fejlődni. Terveim között szerepel, hogy az elnökhelyettessel állandó kapcsolatban 
legyek, főleg a közéleti ösztöndíjak kapcsán. Sok eseményen nem tudunk részt venni, de mégis 
nekünk kell a KÖB előtt részletesen bemutatni a pályázatokat, ezért tartom szükségesnek, hogy 
mindig tisztában legyek azzal, hogy milyen kérvények érkeznek be, illetve én is tanácsot tudnék 
adni, hogy általában a KÖB miként fogadja ezeket. Így könnyen lehet orvosolni az esetleges 
információhiányból adódó félreértéseket egy-egy pályázat során. 
 
Szeretném, ha az osztondij.elte.hu oldal folyamatosan naprakész lenne, ezzel kapcsolatban már 
egyeztettem Papp Gergellyel, illetve szintén erre az oldalra tervezek egy Kisokost vagy 
GY.I.K.-et összerakni, ezzel is segítve a hallgatókat a felmerülő kérdésekkel kapcsolatban. 
Ezekről később Instagram posztok is készülhetnének. A csökkenő pályázatok száma miatt 
fontos, hogy minél szélesebb körben érje el a hallgatókat az információ az aktuális ösztöndíj-
lehetőségekről. 
 
A bírálás folyamata úgy gondolom, hogy nagyon gördülékenyen folyik. Idén már én tartom a 
felkészítő alkalmakat a kari bírálóknak. Ezeket mindenképp online tervezem a sok példaanyag 
miatt, illetve a jelenlegi korlátozások a bejárásra is erre erősítenek rá. Szerencsére az utóbbi két 
félévben mindig volt elegendő bíráló, viszont ez nem mindig volt így, ezért ennek a 
lehetőségnek a promotálását erősíteném.  
 
 
Köszönöm, ha elolvastad a pályázatomat. Amennyiben kérdés merülne fel benned, szívesen 
várom azt a dorimeszaros@student.elte.hu email címen. 
 
 

Mészáros Dorottya 
Herceghalom, 2023. 01. 04. 

 
 
 

 
 


